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Věc: Zabezpečení a elektromagne�cké klíče a čipy – ANGIO – CHIRURGIE s.r.o.,prostory, Ke Kinu 159/7, P8 – Ďáblice 

Jak jsem již avizoval při ústním jednání se starostou a místostarostou ohledně zabezpečení a přístupů do objektu OD 
Ke kinu 159/7, níže uvádím fakta: 

1. Budova Ke Kinu 159/7, nebyla modle mého názoru rekonstruována s trendem 21.stole� (technologie atd.) 
2. Je velmi neprak�cké nosit u sebe svazek dvace� klíčů od všech prostor které si od obce pronajímám, 

současně obdobné svazky musí mít i mý zaměstnanci. 
3. Neprak�cký vstup do objektu Ke Kinu( vstupní branka – otázka proč se konstruovala, nemá žádný 

zabezpečovací potenciál, zamykaní branky – někdo zamyká, někdo nezamyká, navíc branka a kování a 
zamykací mechanismus v ní, je zkřížený – zamknu� na jeden západ tedy nesedí), obec má instalované kamery 
jak před hlavním vchodem tak na terase,branka je nesmysl. 

4. Elektronický vrátný na hlavních dveřích do objektu, je opět špatně koncipován, jelikož telefony 
k otevření)alespoň u mě) jsou v místnostech jiných, než by měli být, dlaší fakt je ten, že zvuk, který vydávají je 
příšerný. Frekvence počtu pacient, kteří na nás budou zvonit abychom jim otevřeli čítá desítky denně( na úřad 
vnitřní správa, myslím jednotky možná ani to ne).Můj personál má na práci odbornější věci, než otevírat 
dveře pacientům. 

Proto předkládám řešení: 

Přípravné práce, jsou již provedeny, u hlavního vchodu přibyl kódovací systém od Jablotronu,( funkční na kód tak na 
čip), vzhledem k umístění kamer na vnějším pláš� budovy tak u mě, je monitorován objekt ohledně přístupu. Čipový 
systém s elektromagne�ckým zámkem bude fungovat tak, že bude vytvořen kalendář našich ordinačních hodin, 
zámek bude otevřen, po uplynu�, automa�cky se zámek uzavře a přístup bude možný přes čip, případně klíčem, 
který je taktéž funkční, nicméně aby tato technologie fungovala pro podle mého prak�čnost všech uživatelů OD Ke 
Kinu, dveře se nesmí zamykat(ale to je zabezpečeno Jablotronem pro� vniknu�) 

Na mé náklady pro uživatele objektu budou vydány čipy oprávněným osobám., �mto systémem, taktéž eliminujeme 
otevřené dveře do objektu( třeba dnes byly otevřené celý den, jelikož probíhal v sále kurz zpěvu, nebo co to bylo) 

Ohledně společné kuchyňky v 1.patře, je permanentně otevřená, jelikož do ní může přijít kdokoliv, zde je příprava 
stejná jako na hlavních dveří( bude na kód) abychom nemuseli zamykat klíčem, což by bylo opět neprak�cké. 

Dále Vás informuji, že budu vyměňovat zámky které jsou do prostor ordinací ( rozviklané nekvalitní kování i zámky), 
které nesplňují atributy zabezpečení( s ohledem na drahou techniku kterou mám i stran pojištění).Bude instalován 
systém blueCompact. Včera jsem Mar�novi, předal leták taký typ zámku bud, dávám do přílohy. Myslím, že by toto 
bylo vhodné pro úřad, jeden klíč pro všechno, viz leták v příloze. 

Ohledně branky, navrhuji nezamykat, jelikož to nemá žádnou zabezpečovací funkci, akorát klíč na víc, případně 
alterna�va. 

Závěrem, chtěl bych aby mí pacien� měli stejný volný přístup do ordinací, tak jak to máme s dr. Auzkou v ordinacích 
na radnici. 

V Praze 15.8.2023 
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